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國立成功大學全球競合力培養中心 

競合力獎學金獎勵原則 

National Cheng Kung University 
The Guidelines of Global Competence Advancement Scholarship 

 

一、 宗旨 ： 

國立成功大學（以下簡稱本校）為教育部遴選之四所大專校園雙語化學習計畫重點

培育學校，除由教務處推行 EMI 課程外，另創立全球競合力培養中心（以下簡稱本

中心）以培育具備跨語言、跨文化的溝通能力、擁有專業知識、理解國際議題及可

與不同文化語言背景人才合作學習且在全球社群中有實踐能力的未來人才。為鼓勵

學生參與本中心舉辦之競合力相關活動與自主培養全球競合力之精神，特訂定本獎

學金補助要點。 

I. Purpose 

National Cheng Kung University (hereinafter referred to as NCKU) was selected as one of 

the key cultivation schools for the BEST Program. Due to this high honor, NCKU specifically 

founded the Global Competence Advancement Center (hereinafter referred to as GCAC) to 

foster global competence on the campus of NCKU. The goal of GCAC is to help cultivate 

future talents with cross-language and cross-cultural communication skills, professional 

knowledge, collaborative spirits, active social engagement, and the ability to address global 

issues. Through this scholarship, GCAC aims to encourage all NCKU students to attend 

events held by GCAC or to participate in any activities that will enhance their global 

competence. 

 

二、 經費來源： 

教育部雙語計畫補助款 

II. Source of Funding 

The BEST Program subsidies from the Ministry of Education. 

 

三、 申請資格： 

1. 具有本校正式學籍之學生 

2. 申請學生須擁有至少五點競合力點數 

3. 申請學生之成績平均積點（GPA）需高於 3.0 

III. Eligibility 
A. Must be a registered NCKU student from any department or degree level. 
B. Must have acquired at least 5 Global Competence Points on their GCAC Passport. 
C. Must have a 3.0 or higher GPA. 

 

四、 補助種類： 

1. 語言能力檢定費用（申請此補助者不得重複領取教務處之「國立成功大學大學部

學生參與英文能力檢定考試獎勵」） 
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2. 簽證申請規費（不包含旅遊簽證） 

3. 國外大學學位申請規費 

4. 校外及線上課程報名費 

IV. Scholarship Categories 
A. Language Proficiency Test Fees (Applicants who apply for this scholarship cannot apply 

for the National Cheng Kung University Undergraduate English Proficiency Test 

Scholarship established by the Office of Academic Affairs) 

B. Visa Application Fees (Does not include travel visa.) 

C. International University Degree Application Fees 

D. External Course Fees 

 

五、 申請人應繳資料： 

1. 獎學金申請表（如附件一） 

*請填妥並簽名後再掃描 

2. 全球競合力活動點數五點證明 

3. 歷年成績單（須顯示 GPA） 

4. 存摺影本 

5. 申請「語言能力檢定費用」者，另行檢附下列資料： 

(1) 當年度參加之語言能力檢定繳費收據（請於收據上簽名） 

(2) 當年度參加之語言能力檢定成績單影本 

(3) 若申請「英文能力檢定費用」補助，需另附未領取教務處「國立成功大學大學

部學生參與英文能力檢定考試獎勵」證明書（如附件二） 

6. 申請「簽證申請規費」者，另行檢附下列資料： 

(1) 護照影本 

(2) 個人自傳 

(3) 申請動機與讀書計畫 

(4) 國外大學錄取通知書影本 

(5) 簽證申請規費繳費收據（請於收據上簽名） 

(6) 英語能力證明文件影本 

*聽、說、讀、寫皆須高於 CEFR 之 B2 標準 

7. 申請「國外大學學位申請規費」者，另行檢附下列資料： 

(1) 護照影本 

(2) 個人自傳 

(3) 申請動機與讀書計畫 

(4) 國外大學學位申請表影本 

(5) 學位申請規費繳費收據（請於收據上簽名） 

(6) 英語能力證明文件影本 

*聽、說、讀、寫皆須高於 CEFR 之 B2 標準 
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8. 申請「校外及線上課程報名費」者，另行檢附下列資料： 

(1) 個人自傳 

(2) 選擇課程之理由與相應之全球競合力 

(3) 完課或結業證明影本 

(4) 課程報名繳費收據（請於收據上簽名） 

V. Required Application Documents 
A. Application form (Please see Attachment 1) 

*Please scan the copy after completing and signing the form. 

B. Proof of 5 Global Competence Points 

C. Transcript showing GPA 

D. Copy of bank book cover 

E. Applicants applying for the “Language Proficiency Test Fees” shall also submit the 

following documents: 

1. Receipt of the language proficiency test conducted in this school year (Please sign 

on the receipt) 

2. Copy of score report of the language proficiency test conducted this school year 

3. If the language proficiency test is for testing English proficiency, applicants shall also 

submit “Declaration on Not Receiving National Cheng Kung University 

Undergraduate English Proficiency Test Scholarship” (Please see Attachment 2) 

F. Applicants applying for the “Visa Application Fees” shall also submit the following 

documents: 

1. Copy of passport 

2. Autobiography 

3. Motive of application and study plan 

4. Copy of acceptance letter 

5. Receipt of the visa (Please sign on the receipt) 

6. Copy of score report of English proficiency test 

*Listening, speaking, reading and writing scores should be higher than the B2 level 

in the CEFR standard. 

G. Applicants applying for the “International University Degree Application Fees” shall 

also submit the following documents: 

1. Copy of passport 

2. Autobiography 

3. Motive of application and study plan 

4. Copy of school application form 

5. Receipt of the application (Please sign on the receipt) 

6. Copy of score report of English proficiency test 

*Listening, speaking, reading and writing scores should be higher than the B2 level 

in the CEFR standard. 

H. Applicants applying for the “External Course Fees” shall also submit the following 

documents: 

1. Autobiography 

2. Reasons why you chose the course and how the course can correspond with global 

competence 
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3. Copy of the certificate of course completion 

4. Receipt of the course (Please sign on the receipt) 

 

六、 申請方式與重要日期： 

1. 本獎學金採隨到隨審制，約 20 個工作天完成審核程序。 

2. 本獎學金之總金額有限，故將按照繳件次序審核及發放，至全數金額發放完畢為

止。 

3. 申請流程： 

 

4. 獎學金說明會：112 年 2 月 21 日（三） 

5. 申請資料繳交期限：111 年 12 月 12 日（一）起至 4 月 28 日（五）止 

VI. Application Procedure and Important Dates 
A. Application for the scholarship will be inspected upon arrival. The total process will 

take approximately 20 working days. 

B. Applications will be reviewed and approved based on the order in which they are 

submitted. Submission will be closed when all available grant funds have been 

allocated. 

C. Application Procedure: 

 
D. Fall 2022 Global Competence Advancement Scholarship Conference: Feb. 21st, 2023 

E. Application Submission period: Dec. 12th, 2022 – April 28th, 2023 

 

七、 審查原則： 

1. 依申請人繳交資料之完整性為評審基準，由全球競合力培養中心邀請相關領域委

員進行書面審查，審查委員須遵守利益迴避與保密原則。 

2. 審查結果由全球競合力培養中心以電子郵件方式通知申請人。 

VII. Review Process  
A. Applications will be reviewed by the level of completion of the submitted documents 

by the Global Competence Advancement Scholarship Committee members. The 

members of the said committee will abide by the conflict of interest avoidance policy 

and confidentiality policy. 

B. The result of the application will be sent to the applicants via E-mail. 
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八、 補助金額： 

審核通過且完成報告繳交之申請者可獲得至多 5,000 台幣之補助，若未滿 5,000 台幣

者將以收據顯示之金額實支實付；若繳交之報告書內容及格式不符規定者，本中心

有權撤銷獎學金發放資格。 

VIII. Amount of Reimbursement 
Accepted applicants can be reimbursed up to $5,000 NTD. If the cost is under $5,000 NTD, 

GCAC will only reimburse the amount of money shown on the receipt. If the submitted 

report does not fit the criteria, GCAC is entitled to cancel the applicant’s scholarship. 

 

九、 應守義務： 

1. 審核通過後，須於兩個禮拜內繳交報告書一式（如附件三），始得進行獎學金撥

付流程。 

2. 獲獎者須無償於 112 學年度之競合力獎學金說明會中進行經驗分享。 

IX. Obligations 
A. Applicants whose application has been approved should submit a post-approval report 

within 2 weeks. The reimbursement procedure will start only after GCAC receives the 

report. (Please see Attachment 3.) 

B. Winners have to share their experiences of applying for the scholarship in the 

2023/2024 Global Competence Advancement Scholarship Orientation without any 

extra charge. 

 

十、 備註： 

1. 本要點如有未盡事宜，悉依相關法規及本中心之公告辦理。 

2. 獎學金補助名額得依年度預算審核做調整。 

3. 若有參與其他校內或校外舉辦活動並認為該活動與全球競合力培養相符合，請至

「全球競合力點數認列申請網站」（https://forms.gle/i41WdwTPmULf8ccs7），填畢

表格內容與說明後送出，以進行點數認列。 

4. CEFR 語言能力參考指標： 

 

5. 全球競合力： 

(1) 語言：口說力 / 書寫力 / 聆聽力 / 閱讀力 

(2) 知識：專業力 / 競爭力 

https://forms.gle/i41WdwTPmULf8ccs7
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(3) 理解：觀察力 / 包容 / 跨文化意識 

(4) 態度與價值：協作力 / 自我行銷力 / 社會參與力 / 分析與問題解決能力 

X. Notes 
A. Matters not specified in these guidelines shall be governed by relevant regulations and 

announcements of GCAC. 

B. Amount of reimbursement and number of scholarship winners are subjected to 

NCKU’s adjustment on the basis of the annual budget review. 

C. NCKU students could also acquire the Global Competence Advancement Points while 

attending external activities. Please fill in the required information in the “Global 

Competence Advancement Point Recognition Application” 

(https://forms.gle/i41WdwTPmULf8ccs7) and submit the form. GCAC will review the 

application and recognize the external activities after approval. 

D. Common European Framework of Reference (CEFR): 

 
E. Global Competence: 

1. Language: speaking skill, writing skill, listening skill, reading skill 

2. Knowledge: professionalism, competitiveness 

3. Understanding: observational skill, tolerance, cross-cultural awareness 

4. Attitude and Value: self-promotion skill, social engagement, analytical and 

 problem-solving skill, collaborative skill 

 

https://forms.gle/i41WdwTPmULf8ccs7



